
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-01-24, § 34 

 
 Tid: 24 januari 2006 kl 9.00 – 09.55  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 3 februari 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Henrik Christiansson, 
Göran Gahm, Eva Leijon och Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln 
Kristina Söderlund. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) hälsade samtliga välkomna till nämndens första 
sammanträde 2006. 

 
 § 34 

Skadedjursbekämpning. Information och åtgärdsförslag  
Dnr T2005-510-01847 
Bordlagt 13 december 2005 nr 24  
 

Trafikkontoret hade den 5 december 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner förslagen i utlåtandet. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) 
och Per Bolund (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga M. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och 
Per Bolund (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att återremittera ärendet, att 
kontoret återkommer till nämnden med en anmälan angående trafikkontorets arbete 
med skadedjursbekämpningen, att de delar där trafiknämnden inte har beslutanderätt 
utgår ur ärendet och att i övrigt anföra följande: 
 
 Det finns all anledning att frågan om skadedjursbekämpningen aktualiseras för 
 nämnden. Under de senaste åren har vi kunnat ta del av de skriverier och det 
 intresse som bland annat den nu mer synliga råttpopulationen skapat. Mycket av 
 det som redovisas i kontorets förslag om ökade informations- och 
 samverkansinsatser är bra och genomtänkta. Dock finns det skrivningar i ärendet 
 som inte faller inom nämndens kompetensområde. Det handlar bland annat om 
 hur anslagen ska vara fördelade.  Detta är en fråga för kommunfullmäktige att 
 besluta om. Därför önskar nämnden att ärendet återkommer som en anmälan och 
 inte som ett beslutsärende.  
 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Madeleine 
Sjöstedt (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Berthold Gustavsson (m) för beslut idag enligt kontorets förslag. 
 



  

 
 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 34, bilaga M 
 
 Trafiknämnden 2006-01-24 
 
 Tillhör ärende 34 
 
 Skadedjursbekämpning 
 
 Mirja Särkiniemi m.fl. (s) 
 Ann-Marie Strömberg (v) 
 Per Bolund (mp) 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att återremittera ärendet  
 
att kontoret återkommer till nämnden med en anmälan angående trafikkontorets 
 arbete med skadedjursbekämpningen 
 
att de delar där trafiknämnden inte har beslutanderätt utgår ur ärendet 
 
att i övrigt anföra följande. 
 
Det finns all anledning att frågan om skadedjursbekämpningen aktualiseras för 
nämnden. Under de senaste åren har vi kunnat ta del av de skriverier och det intresse 
som bland annat den nu mer synliga råttpopulationen skapat. Mycket av det som 
redovisas i kontorets förslag om ökade informations och samverkansinsatser är bra och 
genomtänkta. Dock finns det skrivningar i ärendet som inte faller inom nämndens 
kompetensområde. Det handlar bland annat om hur anslagen ska vara fördelade.  Detta 
är en fråga för kommunfullmäktige att besluta om. Därför önskar nämnden att ärendet 
återkommer som en anmälan och inte som ett beslutsärende.  
 
 


